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Møtereferat 

Styremøte 13.09.2022 
Til stede: Synøve, Gunhild og Lars Erik. Alle via Teams 

Fravær: Kine, Yvonne, Monika 

 

Godkjent av alle styremedlemmer: 31.10. 2022 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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Oppdatering av hjemmesiden: 
 
 
 
 
 
 
 
Lovmal NKK 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

Sponsorer til klubben: 

 

 

 

 
Oppdatering AR: 

 

 

 

• Legge inn 

undersøkelse/spørreskjema rundt 

helse/mentalitet på hjemmesiden. En 

postal hvor medlemmene kan melde inn 

relevant informasjon til klubben. Ansvar: 

Gunhild utformer innhold og Synnøve 

legger inn på hjemmesiden.  

•Forslag avvist av NKK. Gjøre 

henvendelse til NKK om utforming av 

lovtekst som de vil godkjenne. Vi har et 

årsmøtevedtak om å tilpasse oss NKK sin 

lovstandard vedr. å sidestille digitale 

årsmøter med personlig oppmøte 

 

 

 

• Tilby profilering på facebook, 

hjemmeside og på stand på rasetorget 

på Oslo Dog Show evnt. bannere på våre 

egne spesialutstillinger. 

Legge ut ny påminnelse på FB. 

Sakene vedr. AR følges opp etter 

internasjonalt møte 25.09, og det skal 

innkalles til møte i Oppdrettergruppe i 

etterkant av for å diskutere sakene. 

 

Gunhild/Synøve 

 

 

 

 

 
 
Styret 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Synøve/styret 
 
 
 
 
 

 

styret / alle 

 

 



 

Side 2 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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Nye medlemmer: 

 

 

 

 

 

Innkomne saker fra årsmøte: 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

•Karantenetid ved arvelig sykdom. F.eks. 

en hann har gitt kull med arvelig sykdom 

men er godkjent for nytt kull. Bør det 

innføres avkoms granskning av neste kull 

før det gis tillatelse til ny parring? 

• Punkt 6 i avlsretningslinjene. 

Begrensninger i antall avkom. Hvilke 

regler gjelder for norske hannhunder 

som benyttes i utlandet. Tas opp neste 

internasjonale møte. 

 

• 203 medlemmer pr. i dag «All 

time high». 

 

 

 

 

 

•Webinarer. Styret ønsker seg 3 

webinarer før jul. Priser som er innhentet 

er godkjent av styret, men vi ønsker oss 

en modell hvor link til webinar kan være 

åpen for medlemmer f.eks. 7 dager. 

Det er sendt ut spørreundersøkelse vedr. 

interesse for Trøndertreff. Så langt 44 

svar hvor de aller fleste er positive. 

I.h.h.t vedtak fra årsmøte gir styret  AK 

Midt-Norge mandat til å sette dato, 

planlegge og gjennomføre Stabijtreff i 

2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Synøve 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Monika. 

 

 

 

 

Synøve 

 

 

 

 

 

 



 

Side 3 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 

 

 

 

 

Komiteer:  

 

JBU: 

 

 

AK ØST: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

AR 

 

 

 

 

 

 

 

 

Samtidig fritas AK-Øst for tilsvarende 

arrangement i 2023, og kan i isteden 

fokusere på nytt treff på Torpomoen i 

2024. 

 

 

 

Ikke noe nytt å melde, (men Helga-Mari 

har deltatt i NM med Kripos). 

Svært vellykket treff med aktiviteter og 

Spesialutstilling på Torpomoen 10 – 12 

juni med 16 påmeldte, og Diana Striegel 

som dommer. Diana holdt også et flott 

foredrag om rasen, som ble lagt ut på 

You Tube i etterkant slik at alle 

medlemmer kunne se det. 

Styret retter en stor takk til AK ØST for et 

vellykket arrangement. 

Arrangert turtreff på Kroer 28. august. 

Nytt treff planlagt i Moss 24. september. 

 

 

Første turtreff region vest arrangert på 

Hordnesskogen 28. august. 

 

Sendt ut spørreundersøkelse til 

oppdrettere på status for kull født i 2022. 

Det ble diskutert om vi kan komme med 

en anbefaling til modell for sprangavgift / 

pris pr. valp for hannhundeier uten at 

dette kan forstås som prissamarbeid. Tas 

opp i oppdrettermøte i etterkant av 

internasjonalt møte. 

 

 

Synøve 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Synøve/styret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Styret 

 

 

 

 

 

 



 

Side 4 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 

Eventuelt: 

 

 

 

 

 

 

 

 

Forslag fra Redaksjonskomiteen: 

Velkomsthilsen nye medlemmer i 
Stabijposten 

• Oslo Dog Show: Status vakter på 

rasetorget. Så langt kun en som 

har meldt seg i FB gruppen + LE 

og en valpekjøper. Gunhild og LE 

forsøker å rekruttere flere blant 

sine valpekjøpere. 

(Innlegget i fbgruppen er ikke lenger 

fremhevet. Fint om dette kan løftes frem 

igjen). 

 

•Synøve utarbeider forslag og sender til 

redaksjonskomiteen. 

 

 

Lars Erik 

 

 

 

 

 

Synøve 

 

 

 

 

Synøve 

    

 

 

 


